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Interpellasjon 

Vi kan se utfra media at Dyrebeskyttelsen Norge Haugaland (DNH) har hatt en ekstrem økning i 

antall saker i Karmøy, der en del av disse er et stort antall dyr i svært dårlig forfatning. De fleste 

sakene gjelder leietakere i kommunale boliger der de blir varslet av kommunale ansatte. 

Dyrebeskyttelsen utfører en samfunnstjeneste og avlaster derfor kommune og det lokale Mattilsynet 

Det er ingen andre instanser pr i dag som innehaver den kompetansen dyrebeskyttelsen har når det 

gjelder innfangning av forvillede dyr eller et større antall med dyr på et sted. DNH blir bedt om å bistå 

politiet, Mattilsynet, kommune, sykehus, rusomsorg, barnevernet og flere andre instanser når dyr 

skal hentes ut. 

I henhold til lovverk har alle en hjelpeplikt og eier skal være ansvarlig for å ivareta sitt eget dyr. I de 

tilfeller dette ikke fungerer og Mattilsynet kommer til kort blir dyrebeskyttelsen ofte kontaktet i 

Karmøy, og dette koster mer enn budsjettert. 

Til sammenligning så har Stavanger Kommune lagt inn i budsjett kr 100.000, - til Dyrebeskyttelsen 

Norge Nord-Jæren, og Bergen Kommune kr 400.00, - til sin lokale avdeling Dyrebeskyttelsen Norge 

Bergen og Hordaland. Dette er byer som har flere andre dyrevernsorganisasjoner, i vårt distrikt er 

det kun DNH. Karmøy kommune bidrar med 5000 årlig. 

På bakgrunn av søknad om økonomisk bistand kr 80.000 i en kriseperiode ber jeg kommunestyret 

om å innvilge dette, og at vi ser nærmere på en permanent ordning i budsjettet de kommende år. 

Dyrebeskyttelsen avd Haugaland gjør en viktig jobb og har en viktig rolle i vårt samfunn. 
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